
1/7

11. 7. 2023

Úmrtnost na Covid u neočkovaných Amišů je 90krát
nižší než ve zbytku Ameriky

pokec24.cz/nezarazene-de/umrtnost-na-covid-u-neockovanych-amisu-je-90krat-nizsi-nez-ve-zbytku-ameriky

Nezařazené
Amišové (Amish, též Amité či Amenité) jsou náboženská komunita
(žijí pro sebe, jedí většinou to co si vypěstují. Nedívají se na televizi,
nevlastní telefony. Místo aut používají vůz tažený koňmi).

Velká studie o dopadu pandemie na amišské komunity zjistila, že
úmrtnost na covid mezi tradicionalistickými skupinami občanů je
90krát nižší než ve zbytku Ameriky.

Studie odhalila hlavní rozdíl v tom, že komunity Amišů zcela
ignorovaly pokyny amerického Centra pro kontrolu a prevenci
nemocí (CDC).

Amišské rodiny se nenechaly očkovat ani nenosily roušky, ani se
nezabývaly lockdowny, nepodlehly sociálnímu distancování nebo
jakýmkoli jiným typům omezení.

https://www.pokec24.cz/nezarazene-de/umrtnost-na-covid-u-neockovanych-amisu-je-90krat-nizsi-nez-ve-zbytku-ameriky/
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Ale ani oddělené komunity se však nedokázaly vyhnout infekci
virem, protože zhruba 90 % Amišů bylo infikováno Covidem.

Studii provedla nadace Vaccine Safety Research Foundation (VSRF)
a konkrétně se zaměřila na Amiše v Lancasteru v Pensylvánii.

Lancaster má největší komunitu Amišů na světě s více než 45 000
lidmi.

Steve Kirsch, zakladatel VSRF, svědčil tento týden v senátu státu
Pennsylvania o své studii.

Kirsch vysvětlil, proč amišští občané umírali mnohem méně než
zbytek země.

Kirsch nejprve popsal rozhovor s rodinou Amiše v Lancaster County,
který údajně zemřel na Covid.

Když mluvil s rodinou, Kirsch zjistil, že vlastně nevěděli, jestli zemřel
na virus, protože prohlášení učinila nemocnice, kde muž zemřel.

“Možná zemřel na nemocniční protokoly Covid,” řekl Kirsch Státnímu
senátu o Amišovi.

Kirsch řekl, že slyšel, že na Covid zemřelo pět Amišů, ale nedokázal
o nich najít žádné informace a nemohl potvrdit jejich totožnost ani
příčiny smrti.

Kirsch řekl, že výpočet odhaluje, že Amišové měli “devadesátkrát
nižší úmrtnost na infekci než ve Spojených státech amerických”.

“Amišové umírali na Covid devadesátkrát méně než zbytek Ameriky,”
řekl znovu.

Dále naznačil, že důvodem je to, že amišské rodiny neočkují své
děti.

„A protože se Amišové neřídili směrnicí CDC, neuzavírali se,
nechránili se, nevytvářeli sociální odstup, neočkovali a v komunitě
Amišů neexistovaly žádné předpisy nechat se očkovat”.

https://www.pennlive.com/coronavirus/2021/03/90-of-lancaster-countys-plain-community-households-believed-hit-by-covid-19.html
https://curiouscraig.net/amish-country-lancaster-pa/
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“V podstatě ignorovali každý jednotlivý pokyn, který nám CDC dalo.”

Později Kirsch také poznamenal, že vědci nebyli schopni „najít
neočkované autistické dítě“ v komunitách Amišů.

Dodal, že nemoci jako ADD, autoimunitní onemocnění, PANDAS
PANS nebo epilepsie v podstatě mezi amišskými dětmi neexistují.

“U Amišů prostě nenajdete žádnou z těchto chronických chorob.”

Kirsch také řekl, že federální vláda po desetiletí studovala komunity
Amišů, aniž by zveřejnila zprávu pro veřejnost.

Tvrdil, že zveřejnění takových informací by bylo pro CDC „zničující“ a
odhalilo by jejich doporučení jako škodlivá pro Američany. Ukázalo
by to, že CDC už celá desetiletí škodí veřejnosti.

The Amish Died of COVID at a Rate 90 Times LOWER Than the Rest of America
  

“I did the calculation,” testified @stkirsch in front of the Pennsylvania State Senate.
  

Given five Amish people died in Lancaster Country, PA, “the Amish died at a rate 90
times lower than the infection… pic.twitter.com/qa0EhPfssH

— The Vigilant Fox 🦊 (@VigilantFox) June 28, 2023

Steve Kirsch: “We Can’t Find an Autistic Kid Who Was Unvaccinated”
  

“The Amish are a perfect example of a large group of people who are largely
unvaccinated,” testified @stkirsch to the Pennsylvania State Senate.

  
“You won’t find kids with ADD, with autoimmune disease, with…
pic.twitter.com/vBfWixDLbE

— The Vigilant Fox 🦊 (@VigilantFox) June 29, 2023

https://slaynews.com/news/unvaxxed-amish-death-rates-90-times-
lower-rest-america/
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Ono zatím asi nebude jen očkování. Svou roli v tom, aspoň si
myslím, hraje zřejmě i to, že většinově jedí jen co si sami vypěstují.
Jinak řečeno nemají dokurwenou imunitu.

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
Velkou roli v jakýchkoliv nemocech hraje psychika. Tím, že ignorují
jakékoliv zprávy a nařízení, nedostane se jim do povědomí ani ta
správná panika, která byla pro úspěch Covidu nutná. Takže netušili,
že před Covidem chrání rouška a přísná izolace a nechali volně
pracovat imunitní systém.

 Skoro bych se vsadila, že v jejich komunitě se nevyskytují, nebo jen
minimálně nějaké alergie, zvlášťě pak potravinové.

Kdysi jsem viděla v TV pořad, kdy jakási lékařka mj. říkala:
 “Imunitní systém je určený pro boj “s nepřítelem”. Pokud díky lepší

hygieně, zdravotní péči, vymýcení závažných chorob apod. systém
nemá proti čemu bojovat, najde si jiného nepřítele”. (Tedy třeba
nějaké ovoce, ořechy, zeleninu, koření)

Vynělo mi to tak, že imunitní systém se podobně jako armáda musí
“trénovat” na takových běžných rýmách, kašlích, virózách apod., se
kterými hned v začátcích běžíme za doktory a kupujeme dezinfekce,
tabletky a kapičky, protože jsme “gramotní” a žádní
nevydezinfikovaní primitivové.

Odpovědět  Albi
Kdysi jsem překládala odborný článek, kde bylo uvedeno, že u dětí
vyrůstajících na farmách (článek byl původem z USA) v úzkém
kontaktu se zvířaty, plísněmi z obilí atd je signifikantně nižší výskyt
alergie a astmatu oproti dětem z měst. Myslím si, že na venkově se
dítě ještě setká s tzv čistou špínou, což je terminus technicus mých
rodičů a znamená špínu v lese, na loukách, zahradách atd.
pochopitelně s vyloučením chemických a jiných postřiků. Důležitej je
i relativní bordel doma, žádná vydezinfikovaná čistota. Takhle to
prostě funguje. Imunitní systém musí být zatěžován, aby se vyvíjel
žádoucím směrem.
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Odpovědět  katango
Na to nám netreba ani štúdiu z Ameriky, ja som ročník 63, celé
detstvo sme vyrastali v tej vonkajšej “špine”, na cestách sme sa
hrávali /minimálna autodoprava/,behali sme po lúkach a poliach, celé
prázdniny von, žiadne mobily, TV maximálne na večerníček či
rozprávky v nedeľu ráno /aj tak som najradšej počúvala v nedeľu
ráno rozprávky v rozhlase/. Koľkokrát nás museli rodičia večer
vyzliecť pred dvermi a odniesť rovno do vane, na lúkach sme žuli
stonky trávy či šťaveľ….. So sennou nádchou som sa stretla prvýkrát
na gympli u môjho spolužiaka a o dva roky neskôr u môjho
mladšieho brata /bol v prvej várke očkovania proti osýpkam/.
Autizmus? ADHD? Alergie? O tom sa nechyrovalo. Do pokročilej
dospelosti som poznala osobne 4 ľudí, čo zomreli na rakovinu. Teraz
by som sa nedopočítala.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Janaz
Já jsem vyrostla na okraji Prahy v podobných podmínkách a alergie
taky nemám. Ani moje děti, které vyrůstaly stejně. K tomu se ovšem
ještě přidal bordel doma, kočky, plno pokojových kytek a a tak vůbec.

Odpovědět  Albi
Albi, kvalitní potrava je základ. Stačí zde srovnání s našimi předky,
kteří jedli skromně, ale měli kvalitní potravu. Nemoci se jim vyhýbaly
a když je měli, přirozeným způsobem se je snažili zdolat. Jako lidé
jsme po fyzické i psychické stránce v procesu degenerace. Je
všeobecně známo, že silného a duševně a fyzicky odolného člověka
tvoří kvalitní strava. Současné generace na tom budou po zdravotní
stránce mnohem hůře než my. O příčinách bychom se ale mohli
bavit hodiny. Plný souhlas s Milanem, způsob života a hlavně
stravovací návyky stojí za lepším zdravím těchto komunit. A jestli s
tím někdo nesouhlasí, má na to plné právo, ale každý máme svůj
názor.

Odpovědět  Pavel z Moravy
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Ale jen ti, co přežili do dospělosti. Bábrle byla z devíti dětí, smrti
stářím se dožili jen dvě – bábrle 97, strejda Vašek 89. Děda po meči
z jedenácti, stáří se dožili jen tři. Tedy s dědou čtyři. Tady měl asi
Darwin s tím přírodním výběrem pravdu. Na druhou stranu cholera a
tyfus a podobný srandičky, který už ani neznáme. A který, doufám,
nepoznáme.

Odpovědět  Albi
Plus dětský nemoce, který právě ve výsledku zvyšují imunitu. Jako
smrad jsem snad vyžral všechny co kolem mě jenom zdálky
proběhly, no a teď – honem to zaklepu – kolem mě i covid
proskotačil skoro bez povšimnutí. Na toho prvního jsem sice použil
Ivermektin, ale spíš že jsem ho měl od kamarádky, tak jenom abych
ho zužitkoval a pro sichr, a když jsem ho chytil podruhý, tak akorát
na čas ztráta chuti. Nebýt toho, tak jsem ani nevěděl že ho mám. Ale
nějakou angínu nebo chřipku jsem měl naposled ještě někdy před
vojnou. Akorát bronchitidu mám. Zato chronickou. Ale tu od pěti let,
že jsme bydleli přes silnici naproti cementárně, takže tady nějaká
imunita proti prachu nefunguje. Ale aj ta je k něčemu dobrá. Už se
ve mě za ty roky zabydlela, líbí se jí u mě, a je z toho taková skoro
symbióza, že každýho jinýho bacila nebo vira zahubí, aby ji
nepřipravil o živobytí. No a mě se proto na jaře a na podzim trochu
hůř dejchá, mám tak dva tři dny vohromnou teplotu kolem 37,5 C, a
jsem otrávenej.

 S tou “zdravou špínou” souhlas. S těmi léky taky – já jen v létě, při
vysokých teplotách jako prevenci půlku acylpyrinu a při hlavybolení –
zhruba jednou za měsíc – brufen.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
Jinak přírodní lékárna. Jo, a taky na boreliózu nefunguje imunita. Ale
i tak jsem z ní vyšel – vzhledem k tomu, že se na ni přišlo díky
lepmplovitosti laborky až za šest let (a to ještě přes protekci), co mi
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vlastně je – relativně dobře. Jiní skončili o berlích a někteří na
kriplkárách. A jéééje. Už jsem taky jeden z těch dědků “tady mě
píchá a tady šponuje”. Honem pryč.

zase mixovanie info s dezinfo. Covid je podvod a neexistuje, iba v
TV:

 “Ale ani oddělené komunity se však nedokázaly vyhnout infekci
virem, protože zhruba 90 % Amišů bylo infikováno Covidem.”

Odpovědět  Frank1
No – než obrnu, černé neštovice, tetanus …. to tedy raději to
očkování.

 Ale nemusí se očkovat kvůli běžným “dětským” nemocem, na které
sice některé děti zemřít mohou, ale to moho i na některá očkování,
covidová zvlášť.

 Prostě nepřehánět to ani s nemocemi přírodními, natož pak umělým.
A trojnásobný pozor, na to, co doporučí Světová zdravotnická
organizace a naši ministči zdravotnitví z jakékoliv partaje.

 
 


